

# GRINDSTED BADMINTONKLUB

7200 GRINDSTED

---

Referat fra udvidet bestyrelsesmøde  
Den 8. juni 2010 Kl. 17.00 hos Karsten W.

Punkter på dagsordenen:	Referatnotater:	To do
Deltagere:	Erik Thøgersen(ET)(formand) Karsten Westergaard(KW)(næstformand) Lars Jensen (LJ)formand USU Lene Bjerre (LB)sekretær Kurt Elbæk (KE)kontor Marianne Højgaard (MH)formand STU Casper Gade (CG)formand UDU Jane Thomsen (JT)formand SSU Mie Hovmøller (MH)bogfører  Afbud: Tom Michelsen (TM)(kasserer) Kaj Kristensen (KK)formand MSU Karin Dahl(KD)redaktør "Fjerbolden"	
1. Godkendelse af dagsorden	Godkendes	
2. Godkendelse af referat fra d.20/4-10	Godkendes, underskrives og arkiveres Der aftales at bestyrelsens referater fra bestyrelsens møder fremover lægges på hjemmesiden sammen med mødedatoerne.	(KE)
3. Siden sidst, orientering fra formanden	Der skal spares i <b>Billund kommune</b> . Der opfordres til at møde til borgermøde og komme med input i Billund idrætscenter d. 22. Juni kl. 17.00. (husk tilmelding senest 15. juni) Se endvidere ugeavisen fra 1. juni s.30  Der manglede artikler til <b>Fjerdbolden</b> . Fristen overskredet, hvilket ikke er acceptabelt overfor Karin. Det bliver et endnu større arbejde, når fristen ikke overholdes. Formand har sendt SMS til dem, der havde lovet at sende noget. Der opfordres på det kraftigste om, at dette ikke vil ske igen. I det mindste send en sms til Karin, hvis man bliver forhindret og lav en aftale med hende om hvor meget man har.  <b>Mediekursus</b> i Vejen d. 15. Juni afholdes af DBF midtjylland. Hvordan man bruger hjemmesiden m.m. Simon, Casper og Erik T deltager. Der er plads til flere	Alle i foreningen  Alle i foreningen  Alle i foreningen

<p>4. Orientering fra kassereren</p>	<p>Karsten tager en snak med trænerne angående omkostningsgodtgørelser for at lette bogførerens arbejde</p> <p>Der mangler lister ang. sommerlejr og stævner for at bogholder kan stemme af.</p> <p>Der spørges til betaling ved stævner, da det er svært at sikre at spillerne får indbetalt det aftalte beløb. Der starter nyt system til august, hvor spillerne selv skal betale direkte ved tilmelding til stævner Således skal spillerne selv indkassere det de har forudbetalt. Hvilket letter bogførerens arbejde. Evt. skal Peter Skov selv bogføre stævner og have sin egen konto.</p> <p>Husk bilag skal i bakken eller direkte til Mie. Besked til firmaerne også. Der er bogholder (MH) og økonomiansvarlig (TM), det er vigtigt, at alt vedrørende bilag mv. går direkte til Mie og ikke Tom.</p> <p>Vedr. bogholderi skal Mie og Tom selv finde et system på nettet, der kan bruges, når det gamle forsvinder.</p> <p>Der er nu oprettet 3 nye konti (ungdom, senior, motion) i Sparrekassen, som spillerne sætter deres kontingent ind på i den kommende sæson. Formændene i udvalgene skal sikre at de bliver betalt. Formændene kan få spørgeadgang til deres konto, så arbejdet bliver nemmere. Hvis de vil det.</p>	<p>(KW)</p> <p>USU</p> <p>(TM) spørger Peter</p> <p>Alle i foreningen</p> <p>(TM)</p> <p>Udvalgs- formænd</p>
<p>5. Hjemmesiden</p>	<p>Opfordring fra formanden At der <b>skrives noget på hjemmesiden</b> fra de enkelte udvalg og sættes billeder ind. Det er med til at give god reklame for klubben, og gør det spændende for medlemmerne <b>Alle udvalg og billeder bør opdateres</b> for de forskellige udvalg. Alle udvalg skal sørge for at få nye billeder med kameraet og lige give Kurt besked, når de er klar. Så vil (KE) opdatere på hjemmesiden.</p>	<p>Alle udvalg</p> <p>Alle udvalg + (KE)</p>
<p>6. Foreningsprogram (KW)</p>	<p>Se under ”nyt fra kassereren” vedrørende stævnebetaling i den kommende sæson og kontingentbetaling Betaling ved stævner i DBF. Forhåbentlig bliver det samme system for stævner i DGI.</p> <p>Foreningspakken som vi har, skal nu afsluttes. Der ligger mange oplysninger også til Fjerbolden. Skal vi evt. betale abonnement foreningspakken for at kunne sikre medlemsoplysninger? Kurt taler med Tom. Det kan godt ske vi får lidt ekstra arbejde i år, når vi har valgt at vente på det rigtige system.</p>	<p>(KE) +(TM)</p>

	<p><b><u>Seniorspillerudvalg SSU</u></b>  SSU har haft møde ift hvem der skal gøre hvad. Træningstider, kørselsgodtgørelse, aktivitetskalender, kontingentbetaling. Infobrev ved sæsonstart, hvor det står oplyst hvor meget der skal betales. Møde med Michael ang. målsætning for året. Kørsel ikke aftalt. Træningsweekend gentages i år.</p> <p>Vi har fået godkendt 5 spillerflytninger. (4 ind og 1 ud)</p> <p><b><u>Ungdomsspillerudvalg USU</u></b>  Lars mangler møde med Lonni for at få <b>overgivet opgaverne</b> og sat ind i hvad det går ud på.  24 til <b>sommerlejr</b> i Løgumkloster. Indbetaling inden 30/6 med restbeløb. Hvem har den opgave?? USU eller træner??  Uheldigt at dem under 10 år får invitationen. Kurt kan trække liste med labels med dem over 10 år.</p> <p>Der <b>mangler et ekstra medlem</b> til USU evt. en forælder som kan deltage. Ellers bliver der for mange opgaver til dem der er i udvalget nu.  Hvis det ikke lykkedes at finde et ekstra medlem må opgaverne reduceret eller overtages af andre eller der må laves en prioritering.</p> <p><b><u>Motionsspillerudvalg MSU</u></b>  Opgaver er fordelt se liste fra referat. OBS internt motionsstævne, dato bør tjekkes, da Hedeallen er optaget d. 3. oktober.  Ved nye priser håber vi der er flere der vil spille 2 gange om ugen.  MSU får nok kun 2 hold med i holdturneringen i år.  Det er nemlig ikke lykkedes at finde en ny holdleder. Holdet vil dog blive tilmeldt, hvis en ny holdleder melder sig.</p> <p><b><u>Stævneudvalg STU</u></b>  Har lige holdt møde. Har evt. fundet nyt medlem til udvalget. Hjemmesiden er opdateret ift priser m.m. Stævner ligger fast. Problemer ift <b>ungdomsstævne</b>, da både Karsten og Kurt ikke er der. Hvem tager over?  DBF og DGI har besluttet at rækkerne <b>U17D, U19C udgår</b>.  Der er for få tilmeldte til stævnerne i disse rækker.</p> <p>U17D på Sparekasse Cup ungdom fjernes på hjemmesiden</p> <p>Vi skal have <b>dommere i klubben</b> for at kunne afholde stævner. Vi har Gitte Stærmose. Vi skal gerne have nogle nye sendt på uddannelse.  Der kan lægges en opfordring på hjemmesiden.  Det kan være en fordel for de forældre der alligevel er med</p>	<p>(LJ)/Lonni</p> <p>?</p> <p>Alle i foreningen</p> <p>(KE+KK)</p> <p>STU</p> <p>(KE)</p> <p>(KE)</p>
--	---	---

	<p>deres børn til en masse stævner. Man forpligter sig kun til 4 stævner. Vi har 3 herhjemme, så kun 1 ude er forpligtet. Man får 400 kr. i løn og kørsel og mad dækkes.</p> <p><b><u>Sponsorudvalg SPU</u></b>  En del aftaler skal fornyes, dette bliver kun gjort, hvis Bestyrelsen finder en der vil hjælpe Karsten med det praktiske med at følge op på sponsoraftalerne.  Der mangler hjælp til at servicere sponsor med billeder m.m. Sikre at der bliver trykt på trøjer. Mange opgaver ifm julekalender m.m</p> <p><b><u>Bladudvalg BLU</u></b>  Obs se notat fra ”nyt fra formand”  Hvornår skal bladet ud? Lonni kontaktes.  Kurt laver labels til dem der skal have bladet, så de ligger klar på kontoret.  Karsten forespurgte til om vore ungdomsspillere (bladbringere) er orienteret om, hvornår bladet kommer pga. optil ferie.</p> <p><b><u>Uddannelsesudvalg UDU</u></b>  Casper formand, Jakob forlader klubben. <b>Trænersituationen</b> ikke god for den kommende sæson. Vi kommer til at mangle en træner. Simon og Maria og Esben trækkes der lidt mere på. Danny spørges til den manglende trænerpost. <b>Haltider</b> giver problem tirsdag. Træningstider skal sendes til Kurt når de ligger fast.  Kristian, Simon og Maria skal med på <b>sommerlejr</b>. <b>Kommunelejr</b> er der sendt indbydelse ud til klubberne. Vi søger DBF’s ungdomsfond om de penge der er i minus for budgettet.</p> <p>Vi har købt <b>videokamera</b>, så trænerne kan bruge det.</p> <p>Der skal afholdes møde med bogholder og UDU ang. <b>godtgørelsestillæg</b>. Kontrakter skal ændres. Skal bl.a. indeholde kontonummer.</p> <p><b><u>Kontoret</u></b>  <b>Best on court</b>; der arbejdes videre med at det skal blive godt.</p> <p>Der opfordres til at holde <b>orden på kontor og depotrum</b>. Det er ikke ok at efterlade en masse ting i kontoret. Det er vores alles arbejdsplads. Folk er i det store hele gode til at holde orden. Depotrummet skal også holdes i orden. Hvis man har kasser med, skal de også fjernes igen. Rester tages med hjem eller gives til træning  Vigtigt at vi <b>passer på vores nøgler</b> (tages med til udvalgs-møder)</p>	<p>Alle i foreningen</p> <p>(ET) (KE)</p> <p>KD+USU</p> <p>(CG) (CG)</p> <p>(KW)+ (MH)</p> <p>Udvalgs- formænd</p>
--	--	--

	Nøgler må ikke sidde i døren. Husk de andre på at låse af når man går.  Dårlig <b>levering af bolde</b> . Karsten kontakter leverandør.	(KW)
8. Magion	Der forevises tegninger over <b>foreningskontorenes</b> placering. Det ser ud til at der forefindes 3 klublokaler og der skal nok betales leje. Det er vigtigt vi har et lokale vi kan være i og det skal ikke deles med nogen. Vi skal have plads til private ting. Placering af lokalerne er gode.  Vi er i fuld gang med at <b>samle penge ind</b> . De forskellige foreninger giver penge til projektet. Vi er også forpligtet til at give noget. Vi har valgt at give 100.000. På samme niveau som de andre. Vi skal være opmærksomme på, at der kan komme flere udgifter til dommerstole m.m. Vi vil se positiv på en medfinansiering. Vi vil samle 100.000 mere sammen, når vi har et arrangement i de nye faciliteter. Altså i alt 200.000, hvis vi får arrangementet.	
9. Udtrækning af præmiespil juni og juli	<b>Udtrækning juni 2010</b> <b>5, 16, 39, 40, 41, 52, 59, 70, 93, 103, 104, 113, 122, 125, 134</b>  <b>Udtrækning juli 2010</b> <b>25, 26, 33, 37, 40, 50, 52, 60, 102, 115, 119, 121, 123, 132, 139</b>	
10. Evt.	<b>Klubmesterskab/klubfest</b> afholdes d. 18+19. marts. På næste bestyrelsesmøde tages punktet på vedr. festudvalg.  Der spørges til om der er interesse for at tage til <b>Denmark Open</b> . USU opfordres til at tage stilling til om det skal være torsdag eller fredag. Ulempen ved torsdag er en efterfølgende skoledag. Hvis fredag skal man af sted 2 dage i træk. Da der skal bruges hjælpere til stævne lørdag.	(ET)  (LJ)
	<b>Mødet slut kl. 19.30</b>	